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Abstract (en)
The hair removal apparatus is intended to be held in the hand and it comprises a series of parallel discs (2) fixed to a hub (3) which is turned by
an electric motor, tweezer plates (22) arranged between the discs, means (25) for bringing said plates into contact with the edge (2a) of the discs
(2) and separating them therefrom alternately as the discs rotate. It furthermore comprises means (20) for brushing the hairs to be removed, these
means being turned at the same time as the discs (2). To be used to improve the efficiency of hair removal. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'appareil a épiler est destiné a étre tenu a la main et comporte une série de disques paralleles (2) fixés sur un moyeu (3) entrainé en rotation par
un moteur électrique, des lames de pincement (22) disposées entre les disques, des moyens (25) pour amener lesdites lames en contact avec la
périphérie (2a) des disques (2) et les en séparer alternativement lors de la rotation des disques. Il comprend en outre, des moyens (20) pour brosser
les poils a épiler, ces moyens étant entrainés en rotation en méme temps que les disques (2). Utilisation pour améliorer I'efficacité de I'épilation.
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